
“We worden steeds meer de warme bakker”
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Met stille trom nam Jacqueline Beer afscheid als voorzitter van Vertaz, de branchevereniging van
ijzerwarenhandelaren. Willem van Meurs volgde haar op. De Polvo-directeur staat helemaal achter de heldere
koers van de vereniging. “We houden de branche-ontwikkelingen niet tegen, maar kunnen onze leden wel een
veilige haven, een klankbord en een vraagbaak bieden voor gelijkgestemde bedrijven in de ijzerwarenhandel.”
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